

Date: September 1, 2026

التاريخ: 1 سبتمبر، 2026م

**Subject: Appointment of Chief
Transformation Officer at Bank Nizwa
S.A.O.G**

**الموضوع: تعيين الرئيس التنفيذي للتحويل ببنك
نزوى ش.م.ع.**

Bank Nizwa S.A.O.G would like to announce the appointment of Dr. Ali Salim Al Shekaili as Chief Transformation Officer, effective August 23, 2026.

Dr. Ali holds a PhD in Digital Banking Management and brings over 18 years of professional banking experience, with expertise and specialized knowledge across the sector.

We wish Dr. Ali every success in his new role and look forward to his valuable leadership, expertise, and active contributions toward driving the Bank's continued growth and progress in the coming phase.

يود بنك نزوى ش.م.ع، الإعلان عن تعيين الدكتور / علي بن سالم الشكيلي، في منصب الرئيس التنفيذي للتحويل، وقد باشر الدكتور علي أعماله في البنك بتاريخ 23 أغسطس 2026.

حصل الدكتور علي درجة الدكتوراه في إدارة الخدمات المصرفية الرقمية، وخبرة مهنية في القطاع المصرفي تمتد لأكثر من 18 عامًا، اكتسب خلالها خبرات واسعة في المجال.

متمنين للدكتور علي كل التوفيق والنجاح، ونتطلع إلى إسهاماته وخبراته ودوره الفاعل في دعم مسيرة البنك خلال المرحلة المقبلة.

Best regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

طارق بن عتيق

الرئيس التنفيذي

Tariq Ateeq

Chief Executive Officer

